

| | | | |
|-------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|
| Møde | Bestyrelsesmøde referat | | |
| Dato/Tid | Mandag d.28/9-2020 Kl. 19 | | |
| Sted | Torvegårdens fælleslokale på 3 sal i blok A | | |
| Deltagere | Susanne Grothe Pedersen Solveig Nielsen Niels Hansen Jonna Pedersen Birger Nielsen Svend Larsen Lotte Andersen | Bestyrelsesformand. Faxe Boligselskab Næstformand. Faxe Boligselskab Bestyrelsesmedlem. Faxe Boligselskab Bestyrelsesmedlem. Faxe Boligselskab Bestyrelsesmedlem. Faxe Boligselskab Suppleant. Faxe Boligselskab Suppleant. Faxe Boligselskab | SGP SN NH JP BN SL LA |
| Fraværende | Niels Hansen | Bestyrelsesmedlem. Faxe Boligselskab | NH |

Dagsorden : Referat.

1. Alle har ordet.

Jonna lade ud med at vi i bestyrelsen ikke skal være politi , blandt andet omkring at holdholde husorden, så Jonna vil lavet et skriv som vi kan ligge i postkassen hos dem der ikke helt har forstået reglerne omkring at bo i lejlighed her i Torvegården. Hvis det ikke hjælper, talte vi om at Michelle måtte indover og sende en påmindelse.

Svend kom med et forslag omkring cykler så man kan se hvor de høre til, da vi har mange cykler som bare står og er at sætte nr. på cyklerne .

Vi talte om at der stadig er problemer med skraldet, hvor man skal lægge i.

Vi var omkring at der ikke er tryk på vandet, ut. Fortalte at jeg havde talt med vandværket og man kan godt få en forstærker på.

Der blev talt om at der var lyd fra elevatoren Blok B, om der kunne gøres noget ved det.

Resten ved elevatoren Blok B er i stykker.

Når man kommer op af trappen i Blok D er pladen løs.

Døren ved skralderummet ved Blok A virker ikke.

I Blok A har vi problemer med at folk stiller ting , såsom skuffer, dæk, flasker og så vider under trappen.

Der ligger vand på Røde Korsens udhus hvordan kommer det væk.

Svend har problemer med at der er kloak lugt i lejligheden når de har været væk nogle dage. Det kunne være der skulle en kontra ventil på og det kunne være hele rækken hen , da Birger også har haft det problem.

Opvaskermaskinen i fælleslokalet har Jim kørt testvask på, der er ikke noget galt med den.

Vi vil lave et nyt opslag omkring hvordan man bruger den.

Der kommer container uge 42.

Til sidst talte vi omkring skiltene i Torvegården, at man ikke kan se hvad blok lejlighederne er i , så vi få lavet nogle, så der bliver et beder overblik.

2. Hvad forventer vi der skal ske i bestyrelsen.

Det var vi ikke omkring.

3. Ny dato.

Mandag d.7/12-20 kl.19

Hilsen

Susanne G. Pedersen

Afd.formand.